
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAR RER 
AMPLE, DEL DIA 5 DE FEBRER DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Maximiliano Martínez 
Sr. Pedro Jesús Zamora 
Sr. Antonio Bernal 
Sr. Antonio Miguel Gutiérrez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Policia Local i Mobilitat 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Es parla dels temes pendents de la darrera reunió: 
 
- Problemàtica inundacions al carrer Ample quan plou i manca de separativa de 
pluvials: Aquest mes de novembre s’encarrega el projecte de desdoblament del tram 
d’Avinguda Espanya que hi ha pendent, que s’executarà durant el mandat. El motiu pel 
qual aquest projecte encara està pendent és que hi havia certes discrepàncies amb el 
POUM i els tràmits ordinaris de modificació tenen una durada de un any i mig. Un cop 
solucionat això s’encarrega el projecte, que tal i com explica l’alcalde s’executarà en 
dos fases, totes dues dins el mandat. Continua en la mateixa situació que la darrera 
reunió, s’està preparant la licitació del projecte i avantprojecte, que val a dir tindrà un 
cost elevat. 
L’alcalde comenta que hi havia projeccions anteriors però s’ha d’analitzar tècnicament 
si finalment serà l’opció que es durà a terme o no. També avança que a l’entrada del 
carrer Ample hi haurà una rotonda per evitar cues i retencions. 



                                           
 

 

 

2) Serveis Municipals 
 
- Il·luminació del terra del pas peatonal a la zona de la plaça de l’Estadi és fosa: en 
breu es posarà una llumenera per solucionar els problemes de manca d’il·luminació 
tractats a la reunió anterior. 
- Manca d’higiene i de neteja als passadissos que comuniquen el carrer Daró amb 
l’Esclat i aquest amb el carrer Ample (l’empresa municipal no els neteja): després 
d’analitzar la informació que ens va fer arribar l’associació a la darrera reunió, 
l’empresa de neteja viària ja té l’encàrrec de netejar-los. 
Els membres de l’associació comenten que ja es veu el canvi. 
- L’espai on hi havien ubicats els contenidors soterrats al carrer Ample ara són un pipi-
can: entre febrer i març (que és l’època òptima) es plantaran els arbres i s’acabarà la 
vorera amb panots. 
- Pols que provoca l’aparcament del carrer Daró: de cares a l’estiu que és quan la pols 
molesta, es posarà el tractament acordat en la darrera reunió. El tractament va 
marxant amb les pluges, per això s’esperarà a la temporada estival. 
 
3) Policia Local i Mobilitat 
 
- Aparcament de cotxes del carrer Daró (curses de cotxes): Aquest mes es posaran els 
New Jerseys per evitar que hi hagi la recta actual, fent un trencament de trajectòria. 
 
4) Noves aportacions 
 

- L’associació demana que es repinti l’aparcament públic de davant el 
supermercat Esclat. Encara està pintat com a zona blava, ja està molt esborrat 
i crea confusió als usuaris/es. 

- D’altra banda, informen del perill de la sortida de l’aparcament de l’Edifici 
Aniversari, perquè just al costat hi ha les dues places reservades per la 
Fundació Vimar i com que són furgonetes no permeten visibilitat, provocant així 
risc d’accidents. 

- Al parc infantil del costat del CAP hi ha molt poca llum. El regidor comenta que 
estan pendents de solucionar-ho, sobretot per la banda del carrer Rajola que 
és la part més fosca. 

 
S’acorda que la propera setmana hi haurà una reunió amb Policia i Mobilitat per parlar 
del carrer Ample i la tècnica convocarà l’Associació per una reunió extraordinària per 
tal d’informar-los del que es decideixi en aquesta reunió. 
 
A les 21.00h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns del carrer Ample. 


